
 

 

Hovedstyremøte, DFK,   
18 august 2005  

Tid (dato, fra kl til kl): 2005-08-18, 1830-2030 Sted: Hokksund flyplass 
Innkalt av : Øyvind Moe, Leder DFK 
Ordstyrer: Øyvind Moe Referent: Øyvind Moe 
Deltakere: Anders Bjørnestad, Ingar Brenna 

 

Sak Diskusjon og Konklusjon Ansvarlig  Tidsfrist 

    1.  Forrige referat 
Ingen bemerkning 

  

2.  Status anlegg: 
Innbruddsalarm er installert, venter på ny dør, som monteres 
en av de nærmeste dagene før alarmen settes i drift. Ole 
Marius vil lage et lappsystem med postkasse for kiosksalg og 
vil fylle opp med litt varer. Banen er litt ujevn i enden av 10 

  

3.  Status motorfly: 
Katanaen har ikke kommet tilbake ennå, men ventes i løpet av 
august. LN-ASF har noe snag i forbindelse med 
forgasservarmen. Nøstegård er saksbehandler for Katanaen 
hos HSLB 

  

4.  Status slepefly: 
OK 

  

5.  Status seilfly: 
OK 

  

6.  Status økonomi: 
Bankavstemming må gjøres. Ellers er det OK. 
Vi må få igang PC’en igjen 
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7.  Status skole: 
Lav aktivitet hos motor pga materiellproblemer 
Seil – introkursene er populære og kveldskurset går etter 
planen 

  

8.  Status rekruttering: 
Åpen dag førstkommende søndag 21. august 

  

9.  Innkomne saker: 
Terrortrussel/økonomi angående ikke-norske statsborgere som 
melder seg inn i DFK. Dette er ikke en aktuell problemstilling 
nå. Men skal vi gjøre noen tiltak i regelverket vårt som tar 
spesielt hensyn til dette? 

Det var enighet om å ikke å foreta oss noe særskilt, men følge 
det regelverket som eksisterer (nasjonalt) Uten at dette 

 

 
 

 
 

 

 



 
 

 
 

Sak Diskusjon og Konklusjon Ansvarlig  Tidsfrist 
forhindrer oss i å bruke alminnelig sunn fornuft. 

Hva er status med forsikring og innmelde tap til 
forsikringsselskapet? 

AndersB har hånd om det første innbruddet. Når det gjelder 
innbruddet i sommer har vi (som er tilstede) ikke full oversikt. 
Flere er fortsatt på ferie. Vi tar opp igjen saken når alle er 
tilbake fra ferie. 

Øyvind undersøker status videre 
Hva er status mht bredbåndstilknytning? Kjell Øpstad mener 
det finnes et tilbud fra kommunen. Dette må sjekkes nærmere. 

Historiebokprosjektet til Erik Østerud. Skal vi anbefale 
innbinding med stive permer, glanset papir og fire-fargers 
trykk. 800 eksemplarer, med 96 A4 sider vil koste ca 65000. 
Skal klubben garantere for kostnadene? 

Beslutning utsettes til neste møte. ErikØ inviteres til å komme 
på dette møtet. 
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10. Eventuelt: 
 

  

11. Neste møte 21. sept 2005 kl 1830 på Hokksund   
 

Observatører: Ingen 
Sted og dato: Hokksund, 18-08-2005 Signatur: Øyvind Moe 

 


